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2017-08-24 

(Kaunas) 

Komiteto posėdis įvyko LASF posėdžių salėje, pradėtas 2017-08-24 19:00 val., baigtas 21:00 val. 
 
Dalyvavo: Kitų sporto šakų komiteto pirmininkas Silverijus Lapėnas, komiteto nariai: 
Gintautas Firantas, Rimantas Volungevičius, Povilas Bonkevičius, Egidijus Janavičius, Saulius 
Stanaitis. 
Nedalyvavo: Romualdas Mažuolis. 
  
Susirinkimui pirmininkauja - Silverijus Lapėnas. 
 
Tai pirmas bendro pobūdžio naujai suformuoto Kitų sporto šakų komiteto posėdis, kurio metu 
buvo iškeltos problemos, kurias, komiteto narių nuomone, reikėtų spręsti. Posėdžio metu buvo 
atkreiptas dėmesys į tai, kad informacija apie įvyksiančius Slalomo ir Greituminio slalomo 
čempionatų etapus dalyviams yra sudėtingai prieinama ir pateikiama likus nedaug laiko iki 
varžybų. Taip pat, iškeltas klausimas dėl dalyvavimo čempionate su vienkartinėmis licencijomis. 
Manoma, kad metinės licencijos labai apsunkina dalyvavimą čempionate, nes norint gauti metinę 
licenciją, būtina tapti sporto klubo nariu, o tai ne kiekvienas gali. Kitas klausimas – komiteto 
bendravimas su sportininkais. Manoma, kad reikia daryti susitikimus su sportininkų visuomene, 
kurių metu būtų galima išsiaiškinti opias problemas ir pagal galimybes jas spręsti. Taip pat, 
pateikta informacija apie tai, kad Mini ralio dalyviai pageidauja dalyvauti ir Slalomo ir 
Greituminio slalomo čempionatuose, tačiau techniniai reikalavimai automobiliams, 
dalyvaujantiems šiuose čempionatuose, skiriasi. Manoma, kad būtų tikslinga techninius 
reikalavimus suvienodinti, tokiu būdu sumažinant dalyviams rūpesčius.  
 
Posėdžio metu nutarta numatyti Komiteto veiklos prioritetus ir galimus problemų sprendimo 
būdus. 
 
 

Posėdžio pirmininkas 


